
Presentasjon av mitt kandidatur 
 

Personalia 

Navn: Julia Giæver 

Alder: 23 

Bydel: Gamle Oslo 

Hvor lenge har du vært medlem av SV: Siden 2017 (SV) og siden 2013 (SU) 

 

1. Bakgrunn 

- Hvilken faglig bakgrunn har du: Skole, utdanning, yrkesbakgrunn 

Jeg er født og oppvokst i Oslo, på St. Hanshaugen. Jeg har gått på barne- og 

ungdomsskole ved Bislett, og gikk på Oslo Katedralskole på videregående. Jeg har 

bodd i Oslo hele mitt liv med unntak av to år på Island på barneskolen, og et halvt år i 

Buenos Aires etter videregående, der jeg studerte spansk og latinamerikansk 

litteratur og kultur. Jeg har jobbet et halvt år på barneskole, og tre år fulltid som 

barnehageassistent i en SiO-barnehage. Jeg har studert et år fysikk på universitetet i 

Oslo, og det siste året jobbet som tilkallingsvikar i samme SiO-barnehage. 

- Hva gjør du i dag: Jobb, studier, annet 

Jeg har nå begynt på andre året på Filosofi, politikk og økonomi på Universitetet i 

Oslo. I tillegg jobber jeg som tilkallingsvikar i barnehage. 

 

2. Politisk / Organisatorisk erfaring 

- Hvilken politisk og/eller organisatorisk erfaringer har du (verv og annet 

engasjement) 

Jeg meldte meg inn i Sosialistisk Ungdom da jeg var 14, og har vært aktiv siden det. 

På videregående satt jeg i styret til Vestkanten sosialistisk ungdom, og deltok på 

landsmøtet i 2016. Etter videregående meldte jeg meg inn i SV, da Frogner SV, og 

da jeg kom tilbake fra Argentina flyttet jeg til Gamle Oslo, og ble representant for 

Gamle Oslo SV i representantskapet. I februar 2020 ble jeg leder av Studentlaget, og 

det er jeg fortsatt. I tillegg sitter jeg i Oslo SVs programkomité, og ble i mai valgt inn 

til Studentparlamentet for Venstrealliansen.  

 

3. Politisk engasjement 

- Nevn tre saker du er engasjert i / som du har kompetanse på / kunne tenke deg 

å jobbe med / som blir viktig i valgkampen og inn i neste periode for SV 

- Oslo som en mangfoldig og inkluderende by: Oslo skal være byen med et 

stort hjerte, og det er altfor mange som idag ikke føler seg hjemme i byen vår. 

Feminisme, skeives rettigheter og antirasisme er noen av mine hjertesaker, 

og noe av det jeg har jobbet mye med, både i Studentlaget, og i SU. Med 

angrepet i juni, og SIAN som fortsetter å spre hatefull propaganda rundt i 

byen vår, er vi nødt til å anerkjenne at Oslo fortsatt ikke er helt den trygge og 

åpne byen vi vil at den skal være, og at vi fortsatt har en jobb igjen for å sikre 

at alle kan være den de vil i byen vår. 

- Studenter: Oslo er landets største studentby, men vi er altfor dårlige til å ta 

vare på dem. Tusenvis av studenter står i boligkø ved studiestart, SiOs 

psykologtjeneste er overbelastet, studentfrivilligheten i Oslo sliter på grunn av 



manglende midler og hjelp fra kommunen, og det private boligmarkedet er ute 

av kontroll, noe som særlig rammer unge. Hvis vi ønsker at unge skal ville 

studere i Oslo, er vi nødt til å gjøre Oslo til en levelig by å bo i, også for 

studenter 

- Bolig: Det private boligmarkedet i Oslo er ute av kontroll, og jeg tror det blir 

noe av det aller viktigste i neste valgkamp. Jeg er fra Oslo, og kjenner på stor 

sorg og håpløshet i møte med et boligmarked der det vil være umulig for meg 

å bo der jeg vokste opp, der jeg har familie, venner, jobb og studier. 

Høyresidas frislipp av boligmarkedet er noe av det verste de har gjort mot 

byen min, og jeg ønsker å jobbe for at det å kjøpe og leie bolig i Oslo igjen 

skal være noe alle kan være en del av, ikke bare de med foreldre som kjøper 

bolig til dem. Vi er nødt til å ta kontroll over leiemarkedet, der altfor mange 

unge og andre utsatte blir utnyttet og tvunget til å akseptere altfor dårlige 

vilkår til altfor høye priser.  

 

4. Motivasjon 

- Hva er din motivasjon for nettopp å stå på bystyrelisten? 

Min største motivasjon er muligheten til å jobbe med de sakene jeg nevnte over. Jeg 

brenner for politikk, og jeg mener at SV har de beste løsningene for byen vår. Jeg var 

ung da Høyre styrte, men jeg ser hva det rødgrønne byrådet har gjort for Oslo de 

siste sju årene, og jeg har full tro på at SV kan fortsette å gjøre Oslo bedre. Jeg er 

stolt av å tilhøre et parti som kjemper for de som trenger det mest, men samtidig tror 

jeg at vi kan gjøre mer, og jeg ønsker å jobbe for at Oslo skal bli en bedre by for alle, 

med SVs løsninger.  

 

5. Arbeidskapasitet 

- Har du noen tanker rundt din egen arbeidskapasitet?  

Jeg har høyt energinivå, og har alltid trivdes godt med å ha mye å gjøre. De siste 

årene har jeg vært leder av et lokallag, og det har krevd mye, fordi jeg stiller høye 

krav til meg selv – hvis jeg først har fått tilliten til et verv, ønsker jeg å gjøre det best 

mulig. Jeg elsker å drive med politikk, og det er ofte min førsteprioritet, det jeg liker 

aller best å bruke tid på. Jeg er strukturert, og takler og trives godt med en hektisk 

hverdag, jeg er vant til mange møter, og jeg tror det viktigste først og fremst er 

interesse for det man holder på med. Da klarer man det meste;))) 

 

 


